	National Taipei University Faculty Appointment/Promotion/Re-appointment Representative Works (Technical Reports or Teaching Publications) and Reference Works (Technical Reports or Teaching Publications) Catalog
                                                                                                              Date (YYYY/MM/DD)

	Department/Unit
	College/School                   
Department                              
	Proposed Appointment/
Promotion/
Re-appointment Rank
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	□Professor 
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	Type of Work
	Author(s) (Editor(s)/Author(s), Inventor(s))
	Title of Work (Technical Report or Teaching Publication)
	Academic Field (Corresponding Course)
	Publication Venue or Journal Name
	Volume (Issue) Pages
	Publication Date (YYYY/MM) (Patent Issue Date, Technology Transfer Contract Date)
	Meets University Faculty Promotion Evaluation Criteria? (See Note 9)
	Notes (See Note 6)
	是備註

	Representative Works (Technical Reports or Teaching Publications)
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	Summary of Contributions of Representative Works (Technical Reports or Teaching Publications)
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附註：
Notes:
1. 本表請以打字填送，一頁若不敷使用請自行送校外審查後即增加列數，並請註記頁次。
Please type and complete this form. If one page is insufficient, please add rows as needed after external review and indicate page numbers.
2. 所列代表著作(技術報告或教學著作)及參考著作(技術報告或教學著作)應為送審人取得前一等級教師資格後之著作(技術報告或教學著作)，如係取得原級職教師資格之前所發表者，請勿填列。
The representative works (technical reports or teaching publications) and reference works (technical reports or teaching publications) listed should be those published after the applicant obtained the previous level of faculty qualification. Works published before obtaining the original faculty qualification should not be included.
3. 所列著作須逐級提送各級教師評審委員會審議，於院級外審後不得抽換，且須符合本校教師升等評審準則規定。
The listed works must be submitted to faculty evaluation committees at each level for review. They cannot be changed after external review at the college level and must comply with the university's faculty promotion evaluation criteria.
4. 著作如係合著，請依原刊物所列之作者順序逐一填列。
If the work is co-authored, please list the authors in the order they appear in the original publication.
5. 代表著作如係合著，僅可一人用作代表著作送審，他人須放棄以該著作作為代表著作送審之權利，並請另附「代表作合著人證明」，惟新聘教師著作可免外審者，其代表著作如係合著，可免附合著人證明。
If the representative work is co-authored, only one person can submit it as a representative work for review. Other authors must waive their right to submit the same work as a representative work. A "Certification of Co-authorship of Representative Work" must be attached. However, this is not required for newly appointed faculty whose representative works are exempt from external review.
6. 「備註欄」註記事項如下:
The "Notes" column should include the following:
(1) 著作如被認定為TSSCI,SSCI,SCI,EI,AHCI,JEL, EconLit, THCI Core, Scopus, 澳洲商學院院長聯席會議期刊名單（The Australian Business Deans Council，ABDC）之A級以上期刊請註記。
Indicate if the work is recognized by TSSCI, SSCI, SCI, EI, AHCI, JEL, EconLit, THCI Core, Scopus, or is listed as an A-ranked or higher journal in The Australian Business Deans Council (ABDC) journal list.
(2) 文章性質如為open access者請詳註。文章屬open access性質者，係指刊登期刊為open access journal，或非open access journal，但申請人採用期刊所提供之open access選項發表者。
Specify if the article is open access. An article is considered open access if it is published in an open access journal or if the applicant has chosen the open access option provided by a non-open access journal.
(3) 合著之著作（含代表作及參考著作）,請註記該著作之第一作者、第二作者或通訊作者等相關資訊。
For co-authored works (including representative and reference works), please indicate the first author, second author, or corresponding author, etc.
(4) 技術報告請註記與此報告成果直接相關之技轉金或榮譽。
For technical reports, please indicate any technology transfer fees or honors directly related to the report's results.
(5) 代表著作如為教學著作須註記出版社的流通性。
If the representative work is a teaching publication, indicate the publisher's distribution.
7. 委託研究計畫報告不得列入。
Commissioned research project reports should not be included.
8. 代表著作如為教學用之教科書(教材)，應載明「對應課程」，免填「卷(期)頁次」等欄位；須於「代表著作(技術報告或教學著作）貢獻摘要」陳述教材被採用的情形，並附上相關佐證。
If the representative work is a textbook (teaching material), specify the "Corresponding Course" and leave the "Volume (Issue) Pages" fields blank. The "Summary of Contributions of Representative Works (Technical Reports or Teaching Publications)" must describe the adoption of the teaching materials, and relevant supporting documents must be attached.
9. 研究成果應符合專科以上學校教師資格審定辦法第21條之要件。
Research outcomes should comply with the requirements of Article 21 of the "Regulations Governing the Appointment of Teachers in Junior Colleges and Above."
10. 於一百零二年十一月十四日已在職之教師刊登於各系（所、室、中心）報經院、校教評會核備之國內、外知名期刊，如列為升等專門著作，其出版時間應在該期刊核備期間內，並請申請人先送請人事室確認核章。
For teachers employed as of November 14, 2013, if a work published in a well-known domestic or international journal approved by the department (graduate institute, division, center) and the college/university faculty evaluation committee is listed as a specialized work for promotion, the publication date must be within the journal's approved period. The applicant should first submit it to the personnel office for confirmation and stamping.
Print/Online Publication
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